
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-517 (20int04219) 
 
Datum indiening: 24 september 2020 
 
Onderwerp:   Besteding Klijnsma gelden 
 
Naam indiener: Carla van Kerkhof (GroenLinks) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Tijdens de raad van is een motie over de besteding Klijnsma gelden aangehouden met het 
voornemen van de raad er later tijdens de behandeling van de begroting op terug te komen. 
Wanneer het raadsvoorstel minimabudget goedgekeurd wordt door de raad, wordt dit budget 
gekoppeld aan de meedoenregeling en niet aan de kwetsbare kinderen die niet onder deze 
regeling vallen. 
 
Onze vragen. 
  

1.  Heeft de portefeuillehouder armoedebeleid goed zicht op de armoedesituaties van 
gezinnen met kinderen waar de medewerkers van het sociaal team mee 
geconfronteerd worden? Hoe ontvangt de wethouder deze informatie vanuit het 
sociale team? 

2. Is het (in financieel technische zin) mogelijk om het Klijnsma budget voor kinderen in 
armoede over te hevelen als vrij besteedbaar budget naar de mensen in het sociale 
team zodat zij deze middelen voor kinderarmoede gericht kunnen inzetten als dat 
echt nodig is. Welke risico’s zitten daaraan en wat zijn volgens het college de 
voordelen? 

3. Hebben beide portefeuillehouders (armoedebeleid en jeugdzorg) een beeld van de 
zienswijze van het sociale team op dit onderdeel (zien zij kansen en/of juist 
belemmeringen? 

4. Is het college bereid om dit gesprek met het sociale team aan te gaan? 

 
 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Carla van Kerkhof (GroenLinks) 
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